



# عمان كلورين ش.م.ع. OMAN CHLORINE S.A.O.G.

Date: 07/08/2024

التاريخ: 2024/08/07

## Live Interactive Discussion Session - Financial Statements for H1 2024

## جلسة نقاشية لعرض البيانات المالية للنصف الأول من عام 2024

Oman Chlorine Company S.A.O.G. would like to inform and invite the investors and analysts to participate in the Discussion in coordination with MSX, the session is scheduled on Monday 02<sup>nd</sup> September 2024 at 02:00 pm for one hour to present the un-audited financial results for the period ended 30 June 2024 which was disclosed on MSX website on 06 August 2024.

تود شركة عمان كلورين ش.م.ع. إعلام ودعوة المستثمرين والمحللين الماليين إلى المشاركة في جلسة نقاشية بالتعاون مع بورصة مسقط و المحدد عقدها يوم الإثنين الموافق 02 سبتمبر 2024 الساعة الثانية ظهراً لمدة ساعة واحدة، وذلك لعرض النتائج المالية غير المدققة للشركة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2024 والتي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ 06 اغسطس 2024.

The session will be conducted via Zoom, link and QR code below:

سيتم عقد هذه الجلسة عبر الإتصال المرئي والمسموع من خلال برنامج زووم، الرابط أو الرمز أدناه.



<https://zoom.us/j/95392063461?pwd=JNwMqRxqxBqTblydyua0n6OrEJhP.1>

<https://zoom.us/j/95392063461?pwd=JNwMqRxqxBqTblydyua0n6OrEJhP.1>

For further information, please contact Mr. Majid Al Salhi on telephone no. (+968) 99859388.

في حالة وجود أية إستفسارات يرجى الإتصال بالفاضل/ ماجد الصالحي على الهاتف رقم: 99859388 (+968)

For Oman Chlorine S.A.O.G.



عن شركة عمان كلورين ش.م.ع.

Head Office : P.O. BOX : 193

P.C. : 134, Jawaharat Al Shati, Sultanate of Oman  
Tel.: 24695839, Fax: 24695768, C.R.No.: 1/57685/2

Factory : P.O. Box : 35

Postal Code : 327, Sohar, Sultanate of Oman  
Tel.: 26751592 - Fax : 26751958



E-mail : omancl2@omantel.net.om  
Website : www.omanchlorine.com

المكتب الرئيسي : ص.ب: 193

الرمز البريدي : 134، جوهرة الشاطئ، سلطنة عمان

تليفون: ٢٤٦٩٥٨٣٩ - فاكس: ٢٤٦٩٥٧٦٨ - ص.ب. رقم: ١/٥٧٦٨٥/٢

المصنع : ص.ب: ٣٥

الرمز البريدي: ٣٢٧، صحار، سلطنة عمان

هاتف: ٢٦٧٥١٥٩٢، فاكس: ٢٦٧٥١٩٥٨